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För ett tag sedan reste några medarbetare från forskningsinstitutet RISE till
Paris. De skulle delta på ett möte där man skulle diskutera om vi borde
omdefiniera tiden.

De nya atomklockorna de mäter nämligen tid så noggrant att det som vi idag
definierar som en sekund inte säkert kommer se likadant ut i framtiden.

Att förstå definitionen av en sekund är avgörande för kvanttekniken och för
den snabba utvecklingen i industrin.

Att förstå sin tid är avgörande för varje parti som vill få saker gjorda.

Just nu lever vi i en tid där till och med tiden i sig förändras.

Det är i den tiden, centervänner, som vi har fått förtroendet att leda.

Det är i den tiden som vi ska få jobbet gjort.

Tack för förtroendet - låt oss visa Sverige att vi i är redo att få jobbet gjort,
tillsammans! 

Mitt samhällsengagemang började i Mosshult, en liten by på gränsen mellan
Halland och Småland. När jag som fyraåring fick följa med min mamma på mitt
första möte med Centerpartiet.

Tidigt förstod jag kraften i att arbeta för förändring, att få saker gjorda i stort
och smått. Det har alltid varit min drivkraft - att utveckla och förändra. Det var
därför jag sökte mig till politiken, och det är därför som jag kommer tillbaka.
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Min mamma hon bar en tradition som så många andra burit i vårt land.
Kvinnor som håller sina barn i ena handen, och försöker göra sitt lokalsamhälle
och Sverige lite bättre med den andra. På arbetsplatsen, i idrottsföreningen,
genom att hjälpa de egna barnen och kanske också grannbarnen med läxorna
om kvällen.

Det är bland det bästa med Sverige.

Att vi så länge varit ett land där så många, enskilt och tillsammans med andra,
investerat så mycket för att göra vårt land till ett bättre land att leva i.

Det gör mig stolt över att leva i Sverige.

Centerpartiet är en del av den rörelsen, och en rörelse av så många starka
kvinnor. 
Karin Söder. Maud Olofsson. Annie Lööf. Och tusentals andra som burit
förtroende och gjort Sverige till ett så mycket bättre land att leva i. Kvinnor som
ofta varit med i Centerkvinnorna. Millis - och alla ni som jobbar i
Centerkvinnorna idag - jag ser så mycket fram emot att jobba med er. Tack till
alla er, och till alla er kvinnor som har gått före. Ni har gjort det möjligt för mig
att stå här idag.

För Centerpartiet är en rörelse där många verkligen har gått före.

Många av oss var själva med eller såg våra föräldrar drivas av kraften i
centerrörelsen på 70-talet. När Thorbjörn Fälldin blev statsminister, och med
pipan i mungipan och kallt sinne deklarerade det självklara; ”Håll gränsen”.

Ord som betydde så mycket då, och betyder så mycket idag.

I ett skarpt säkerhetspolitiskt läge som kräver både mod och beslutsamhet - då
kan vi lära av historien.

För det är sant att det är länge sedan Sverige var i krig.

Och låt oss innerligt hoppas att det fortsätter så.

Men det är lika sant att vi lever i en ny tid och att vi kan komma behöva försvara
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vårt land igen.

Med pipa i mungipan eller inte, så kommer vi hålla gränsen.

Alltid. 

Det har Sverige lärt sig av en centerpartist.

Jag fostrades som ledare i Centerpartiets Ungdomsförbund. Vilken framtidstro
man får av att vara med i CUF. Till alla CUF:are, och framförallt till dig Emelie,
som leder CUF idag; att fånga den unga generationens kraft och låta
Centerpartiets idéer vara den unga generationens idéer. Det är ingen liten
uppgift, men är det någon som kommer klara den, då är det ni i Centerpartiets
Ungdomsförbund.

Jag ser verkligen fram emot att jobba tillsammans med er!

Och på tal om framtidstro. Vid Sveriges högskolor och universitet är taket i
diskussionen alltid högt och det ska det fortsätta vara. Men så är det inte
överallt. Se bara på USA. Där Trump går till frontalangrepp på de fria
lärosätena och akademin. Där vänstern är rädd för att möta obekväma åsikter
och försöker tysta oliktänkande. Den utvecklingen ska vi inte ha i Sverige.

I Sverige hittar vi istället Fria tankars hem i Centerstudenter, vår alldeles egen
studentrörelse. Rasmus, och alla centerstudenter, tack för allt ert arbete. Låt oss
tillsammans lyfta taket - inte bara för diskussionen på våra lärosäten, utan i hela
det svenska samhället.

Jag formades i unga år i Centerpartiet, och som vuxen fick jag själv vara med och
forma vår rörelses utveckling. Jag fick tidigt förtroende. Och det har påverkat
min syn på ledarskap, och stärkt min syn på människan.

För när vi människor får förtroende - som jag fick av Olof Johansson, Helena
Nilsson, Andreas Carlgren, Lennart Daléus, Maud Olofsson – då växer hon. 
Och när människan växer, då vill hon ta ansvar.

Och ni är så många här som bär förtroende. Varenda dag. I kommuner,
regioner, i Riksdagen och i EU-parlamentet.
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Och ni är många fler som kommer få förtroende framåt. Och jag vet att ni
kommer bära det med den äran.

Som jag fick göra när jag fick vara med och bilda Alliansen. Där vi fokuserade på
Sveriges verkliga samhällsproblem, och åstadkom resultat.

Arbetslinjen. Valfriheten. Klimatpolitiken - där vi bjöd in företagen att vara
med och ställa om vårt land. Inget av det hade varit möjligt utan Centerpartiet.

Men, nu är det en ny tid. För Centerpartiet, och för Sverige.

När vi från och med nu pratar om Centerpartiets historia, då ska det inte bara
vara något vi läst om i historieböckerna – det ska vara den historia vi skriver
tillsammans.

När någon framöver frågar vad vi är mest stolta över, då ska vi svara; Framtiden!

När någon ber oss att välja vår allra bästa dag, då ska vi välja; imorgon!

Centerpartiets allra största uppgift ligger framför oss!

Och vi har så mycket att göra. Ett stärkt totalförsvar. Klimatet och energin.
Jobben och företagsamheten. Hela landet och skolan. Och jag vill faktiskt börja
där, med skolan. För få saker är så viktiga som den.

Jag tror att vi alla minns vår allra första skoldag. 
Som barn; spänd förväntan.
Som förälder; omtumlad – när blev barnen så stora? 
Men också en liten klump i magen, hur kommer det gå för mitt barn? Kommer
han eller hon få kompisar? Har vi valt rätt? Håller vår skola verkligen måttet?

Ska vi ta vara på kraften i hela Sverige, då behövs en bra skola i hela landet. Som
vi säger i vårt eget reformprogram; ”Skolan ska ge varje elev goda livschanser”. 
Och vi menar verkligen det.

I de mindre städerna, på landsbygden, i storstädernas förorter. 
Det handlar både om nationalekonomi, och om rättvisa.
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Både om trygghet, och om framtidstro.
Om att alla människor i alla delar av landet ska få chansen att växa.

Men då måste vi kunna lita på att skolan är bra. För vem kommer annars stanna
kvar? Eller; flytta dit?

Vi i Centerpartiet har de senaste åren utvecklat vår skolpolitik och pekat ut
skolan som den rättvisefråga den verkligen är. Det hade inte varit möjligt utan
dig, Muharrem Demirok! 

Tack för ditt hårda arbete, Murre - för vårt parti och för att varenda barn ska få
en bra start på sin livsresa!

Centervänner, nu fortsätter vi det arbetet. Därför att det verkligen behövs.

För tittar man på resultaten i de nationella proven i matte i årskurs 9 och jämför
med resultaten i 6:an så ser vi enorma skillnader i kunskapsutveckling mellan
olika delar av landet. Skillnaden mellan den som går i skolan på en mindre ort
och den som går i skolan i något av våra storstadsområden, kan vara så stor att
den motsvarar all inlärning under ett helt högstadieår.

Ett helt högstadieår.

Var och en som har varit i närheten av ett barn vet hur mycket som händer på
ett år i ett barns liv.

Ett helt år av värdefull kunskap, som försvinner bara på grund av geografisk
orättvisa.

Så kan det inte få fortsätta.

Jag säger inte att det kommer bli lätt. Men någon måste verkligen göra det
jobbet.

För få saker är så viktiga som en bra skola, och en bra utbildning för våra barn.

Det kan vara det som ger framtidstron tillbaka till en hel familj. Eller till ett helt
samhälle.
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Det kan vara det som avgör om fler unga ska sugas in i hänsynslös kriminalitet,
eller kunna välja en annan väg.

Om vi kan få fler barn att se upp till sina lärare i stället för till killarna som
hänger i centrum då leder det till ett starkare samhälle som har bättre
förutsättningar att stå emot kriminalitet och sociala problem.

Ett tryggare samhälle börjar med tryggare barn.

Och tryggare barn börjar med en bra skola.

Är det något jag lärt mig under min tid i näringslivet och i politiken, så är det att
man inte ska sätta upp mål när något är lätt, utan när något är svårt och viktigt
på riktigt.

Jag vill att vi i Sverige ska slå fast en ny ambitiös målsättning som vi som land
tillsammans tar oss an;

När de barn som börjar i förskoleklass i höst, när de går ut grundskolan i årskurs
9, då ska de kunna gå ut från en skola där dagens stora geografiska orättvisor är
helt utraderade!

Vi i Centerpartiet, vi ska leda en kraftsamling för bra skolor i hela landet. Där vi
lär oss av beprövad erfarenhet. Där vi tittar på vad andra har gjort. Där vi lyssnar
mer på professionen, på de duktiga lärarna och duktiga skolledarna. 

Vi ska ha de största öronen när det gäller att lyssna på dem som kan svensk skola
allra bäst. Vi ska ge lärare, skolledare och kommunpolitiker de verktyg de
behöver för att ge alla barn en verklig chans.

Sverige ska vara ett välfärdsland värt namnet. Det kräver en bra skola i hela
landet. Vi i Centerpartiet ska ta ledningen för att radera ut de geografiska
orättvisorna i skolan!

“Har man djur så har man ju ett stort ansvar. Då kan man inte bara låsa dörren
och sticka.”
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Så sa Björn Eriksson, lammbonde på Gotland när han intervjuades under en
evakueringsövning på den stolta ön, mitt i geopolitikens centrum.

Och den frågan är vi nog många som ställer oss: ”Vad gör jag, vad är min roll om
det värsta skulle hända?” 

Björn, han skulle stanna. För som han själv sa – folk ska ju ha mat. Och har man
djur har man ju ett stort ansvar.

Vårt lands trygghet byggs av politisk vilja – och av beslutsamheten hos oss som
individer.

Av hur vi engagerar oss i varandra, och av ett starkt civilsamhälle som bygger vår
försvarsvilja – och vår försvarsförmåga.

Av bygdegården som erbjuder rum för gemenskap.

Av scoutrörelsen och idrottsrörelsen som bygger trygga och starka barn.

Av välgörenhetsorganisationerna som outtröttligt hjälper när det blir kris.

Allt detta är också en del av vår motståndskraft, en del av det som gör Sverige så
starkt.

När jag ser Björn. Mitt bland lammen. Mjuk i tonen när han talar om sina djur,
stolt när han pratar om att en lantbrukare inte bara lämnar dem eller sitt
livsverk. Då tänker jag att han på riktigt är en del av vårt lands verkliga styrka. 
Och att han förkroppsligar det som är så fint med Sverige, och med oss
människor.

Att vi när vi väljer att vara vårt bästa jag har förmåga att se värden så mycket
större än bara oss själva.

Att vår motståndskraft inte byggs utifrån vad vi är beredda att offra, utan vad vi
verkligen är beredda att försvara, tillsammans.

Att vi är så många som är så stolta och verkligen vill värna vår frihet och
demokrati, och våra djupast kända värderingar. Ni vet, de där som inte är
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nedtecknade i någon lagbok utan bara finns i hur vi är - mot varandra, som
medmänniskor. Det som gör oss stolta och tacksamma över att få leva just i
Sverige.

Björn, han är en av dem. Han är en av oss.

Just därför kommer min allra första Sverige-resa som partiledare gå till just
Gotland. För att besöka det nygamla regementet, P18. Få träffa några av de
kvinnor och män som med risk för sitt eget liv förbereder sig för att försvara vårt
land, vår frihet.

Men också för att få träffa Björn, lammbonden som inte skulle låsa dörren och
sticka, om det börjar blåsa riktigt snålt. Han som, precis som de värnpliktiga och
officerarna på regementet, skulle vara med och försvara vårt lands frihet.

För låt oss säga det uppenbara: det är hög tid att bygga Sverige starkare, och
tryggare.

Det militära försvaret behöver få mer pengar, ja.

Sverige ska fortsätta stötta Ukraina så länge det krävs, ja.

Både och är självklart för oss i Centerpartiet.

Men det kan inte stanna där! För bara ett militärt försvar, hur starkt det än är,
kan inte skydda vårt land.

Vi klarar oss inte utan det. Men vi klarar oss inte heller bara med det.

Just nu pågår nya diskussioner mellan partierna om ökade resurser till försvaret.
Och vi från Centerpartiet deltar förstås konstruktivt i de samtalen. Jag ska inte
avslöja hur andra partier resonerar, eller vad som ligger på bordet. Men en sak
vill jag säga väldigt tydligt;

Det är hög tid att gå från ord till handling.

När jag nästa vecka deltar vid det mötet om säkerhetsläget som statsministern
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kallat partiledarna till, då kommer jag framföra två saker som jag tycker saknas i
den säkerhetspolitiska debatten

För det första; 
I den överenskommelse som nu diskuteras måste det civila försvaret och
försörjningsberedskapen finnas med.

Det civila försvaret och en starkare försörjningstrygghet behöver få rejält med
nya pengar. En stärkt inhemsk livsmedelsproduktion. Beredskapslagring värd
namnet. Inhemsk förnybar drivmedelsproduktion, som gör oss mindre
beroende av både Putins och oljeshejkernas fossila reserver. Det vinner vi alla på.
Jag vet att energisektorn, livsmedelsbranschen och bönderna vill och kan göra
mer. Det som saknas det är tydliga planer för hur jobbet ska göras. Här vill jag
och Centerpartiet vara med och bidra. 

Det andra kommer vara att regeringen redan till hösten måste kalla samman
Försvarsberedningen igen. Därför att tiden kräver det. För Försvarsberedningen
måste ta hela sitt uppdrag på allvar. Den måste mycket tydligare se till hela
Totalförsvarets förmåga, och tydligt stärka vårt civila försvar. Det räcker inte
bara att vi säger att det civila försvaret ska stärkas. Det är dags att visa på hur. 

För Sveriges säkerhet byggs inte bara av vapenmakt, utan av hela samhällets
motståndskraft.

Det byggs av luftvärn, och av biodrivmedel.

Det byggs av vapen, och av ett starkt civilsamhälle.

Det byggs av soldater, och av gotländska lammbönder.

Ett starkt civilförsvar byggs av ett robust samhälle. Och till det kan vi alla bidra.
För vi kommer inte behöva vara lika rädda för den ryska björnen, om vi alla gör
som Björn på Gotland. Om vi står lika stadigt som han, och är lika grundade
som han i vad som kommer vara rätt att göra, om det verkligen skiter sig.

Vi bygger Sverige tryggare.
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Inte dom. Utan vi.

Inte några andra. Utan vi alla.

Vi bygger Sverige tryggare. Tillsammans.

Vi lever i en orolig tid.

Krig och konflikter, i vårt närområde.

Men också; klimatförändringar som skapar helt nya risker för samhället.

Global uppvärmning med ofattbara kostnader - mänskligt lidande,
flyktingströmmar, hungerkatastrofer, platser som idag blomstrar som riskerar
bli helt obeboeliga.

Där de delar av världen som idag odlar så mycket av det vi äter snabbt får
mycket svårare att producera mat, på grund av ett torrare klimat. Se bara på
södra Europa. Och det händer nu, mitt framför våra ögon.

Det är lätt att tappa hoppet när man tänker på klimatfrågan. Men vi ska varken
vara naivt positiva, eller överdrivet pessimistiska. Och framför allt; vi ska inte bli
passiva.

En av våra tids största entreprenörer, Ingvar Kamprad – smålänning förstås –
han sa att;

Ingen metod är så effektiv som föredömets. 

Jag vill att Sverige ska bli ett föredöme i klimatarbetet igen.

Inte genom att göra exakt det vi gjorde förut, utan genom att göra jobbet bättre.

För det är inget annat än ett gigantiskt svek när regeringen låter den svenska
klimatpolitiken krackelera.

Vilket leder till att Sverige nu ser ut att missa alla sina klimatmål.
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Ja, ni hörde rätt: alla sina klimatmål.

Men istället för att göra det som varje ansvarsfull regering borde göra – skärpa
politiken - så väljer den här regeringen att se över målen.

Det är ju knappt man tror det är sant.

Politik är svårt, men politik handlar om att ha tydliga mål och tydliga
ambitioner och förmågan att få jobbet gjort. Inget av det klarar den här
regeringen i klimatpolitiken.

Vi i Centerpartiet, vi vill höja klimatmålen, för att vi tar klimatfrågan på allvar
och för att vi har högre ambitioner.

Och vi vet vad som behöver göras;

Genomför en klimatskattereform, som gör hållbara val billigare och fossila
dyrare.

Se till att få fram mer fossilfri el till ett vettigt pris. Förverkliga Centerpartiets
elförsörjningsstrategi där vi möter Sveriges elbehov på hälften av tiden till en
fjärdedel av kostnaden, jämfört med regeringens kärnkraftsstrategi. Satsa på mer
kraftvärme i söder, och ökad vattenkraftsproduktion i norr.

Det skulle ge oss mer fossilfri el på kortare tid, till lägre kostnad. Vilket är precis
det som näringslivet och Sverige behöver. Jobben och tillväxten är inte hjälpta
av dyr el om i bästa fall 15-20 år. De behöver fossilfri el till ett
konkurrenskraftigt pris, så snart det bara går.

Det erbjuder vi i Centerpartiet, och vår energipolitik!

Centerpartiets klimatpolitik är vad Sverige och världen behöver, inte minst när
länder som USA numera frånsäger sig allt klimatansvar.

För vi i Sverige har visat att länder kan gå före. När Centerpartiet senast styrde
klimatpolitiken då välkomnade vi USA:s president Barack Obama till Sverige,
bland annat för att ta del av Sveriges världsledande klimatteknik.
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Tillsammans med statsministern fick jag äran att ta med president Obama till
Kungliga Tekniska Högskolan i Stockholm, och den ännu större äran att
berätta hur vi i Sverige - med långsiktigt fokus och effektiva styrmedel – hade
ökat vår tillväxt och minskat våra klimatutsläpp, samtidigt. Vilket var hela skälet
till att presidenten ville komma till Sverige och träffa oss. Då var Sverige ett
föredöme. Det kan vi bli igen.

För 2026 då kommer vi i Centerpartiet gå till val på att upprätta förtroendet för
det svenska klimatarbetet. På att ge näringslivet de långsiktiga förutsättningar
som krävs för att de ska kunna vara med i klimatmatchen. Och på att satsa på
klimatsmart teknik som hela världen igen kan inspireras av.

Vi har gjort det förr, vi kan göra det igen.

Centerpartiet. Sverige. Yes, we can!

Och till er som lyssnar på den här stämman idag, via TV, radio eller webben: ta
oss gärna på orden. För vi i Centerpartiet, vi vet hur man får saker gjort. och
därför ska ni ta våra löften på allvar.

Så låt mig därför lova en sak till, när hela Sverige hör;

Vi i Centerpartiet tar klimatfrågan på allvar. Oss kan ni lita på!

Varje regering där Centerpartiet ingår kommer vara en regering som sätter
verkningsfullt klimatarbete i högsätet!

Och varje regering som medvetet väljer att sänka Sveriges klimatambitioner, det
kommer vara en regering som också får räkna med att sänkas av Centerpartiet!

I min värld, i vår värld, börjar nästan allt med jobben och företagen. Ska vi
minska utsläppen, kunna satsa på skolan, stärka försvaret då behöver vi företag
som växer, och fokus på jobben. Det kommer vara en av Centerpartiets
viktigaste prioriteringar framåt.

För det är ju i företagen som så mycket av utvecklingen sker.

2023 satsade svenska företag 166 miljarder på forskning och utveckling. 85 000
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personer – ungefär lika många som bor i Gävle jobbar varenda dag, varenda
vecka, året runt med forskning och utveckling i de svenska företagen. Varje år
satsar näringslivet mer än tre gånger så mycket på forskning och utveckling som
staten gör. Med något enstaka undantag har det svenska näringslivet varje år de
senaste 10 åren satsat mest på forskning och utveckling i hela EU. Ni hör ju
själva, det är inte de duktiga svenska företagen som står i vägen för utvecklingen.
Det är de som leder den!

Det är kanske inte de som tilldelas de fina Nobelprisen, men de löser verkliga
samhällsproblem, tänker nya tankar, prövar nya sätt - exakt det som gör vårt
land rikt.

Till alla er i det svenska näringslivet vill jag säga;

Tack!

Tack för att ni är med och investerar i Sveriges utveckling.

Tack för att ni är med och gör vårt land till ett ännu bättre land att leva i!

Men visst är det lite konstigt, det här med synen på näringslivet? Det har ju
nästan blivit som en ny vattendelare i politiken.

Moderaterna har många gånger samma syn som oss i Centerpartiet på vikten av
ett välmående näringsliv. Och vad som krävs för att nå dit.

Och när vi samarbetade i regeringen, då formade vi arbetslinjen, sänkte
skatterna för de som jobbade, då hade vi samma positiva syn på företag och
sänkte kostnaderna för dem. Då drevs vi av samma övertygelse om att
människor både kan och vill arbeta.

Men politik handlar ju om två saker. Om vad man tror på, och att få jobbet
gjort. Det gjorde vi då.

Men den regering vi har idag, som Moderaterna leder, den lyckas ju inte skapa
bättre förutsättningar för ett mer välmående näringsliv. I en tid när just det är så
viktigt. Med Trumps tullkaos, osäkerhet i omvärlden, en integrationsutmaning
utan motstycke, ökade konkurser, en välfärd som behöver finansieras och en

460

465

470

475

480

485

490

495



rättsstat som kräver mer pengar. Då är ju företagen helt avgörande.

Men när övertygelserna ska omsättas i politisk handling då får regeringen inte
till det.

Istället höjer man skatten för företagen med 13 miljarder. När vi har en halv
miljon som går arbetslösa. Hur tror regeringen att det ska få företagen att
anställa?

Det räcker inte med att Moderaterna många gånger tänker rätt ekonomiskt, när
de uppenbart inte kan nå resultat.

Vi i Centerpartiet vill att fler företag ska kunna anställa.

Vi säger; ta bort arbetsgivaravgiften för de 10 först anställda.

Återinför högkostnadsskyddet för sjuklönekostnaderna för de små företagen.

Och halvera arbetsgivaravgiften för alla människor med låga löner, så att de som
står allra längst bort från arbetsmarknaden också kan få ett riktigt jobb.

Det är så, centervänner, som vi i Centerpartiet ser till att få jobbet för fler jobb
och fler växande företag gjort!

Sen har vi ju Socialdemokraterna och deras syn på företagsamhet. Visst, både de
och vi vet ju att ett välfungerande samhälle och en god välfärd inte bara är rätt,
utan också viktigt för ekonomin och för att människor ska våga ta risk.

Men när det kommer till synen på företagen tar det ju stopp. För när vi
centerpartister ser en företagare då ser vi en samhällsutvecklare, en jobbskapare,
en som går före och visar vägen.

Men Socialdemokraterna, de ser i första, andra och tredje hand bara en
presumtiv skattekälla.

Centerpartiet och Socialdemokraterna vi ser uppenbart olika på de företag som
skapar jobben. Och på dem som jobbar.
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För oss är det rättvist när läraren, ingenjören eller butiksmedarbetaren får
behålla mer av sin hårt ihoparbetade lön.

För oss är det solidaritet när vi skapar bra förutsättningar för de företag som
skapar jobben, så att vi har några resurser att fördela.

Mitt budskap till er, centervänner, är detta;

Låt oss i Centerpartiet bli ännu tydligare med vår positiva syn på både
företagarna, och på dom som jobbar.

Backa aldrig från övertygelsen om att privat ägande och en stark äganderätt är
bra för samhället.

Fortsätt stå upp för att företag inte är de som skapar, utan är med och löser, våra
problem.

Och låt oss tillsammans sända en tydlig hälsning till Sveriges alla företagare,
entreprenörer och jobbskapare;

Ni är motorn för rättvisa.

Ni är en förutsättning för solidaritet.

Vi i Centerpartiet kommer alltid stå på er sida!

”Just nu pratar alla jag träffar om politik och samhällsfrågor.” Så sa en kollega i
en bolagsstyrelse jag lämnade nyss, inför att jag skulle bli partiledare för
Centerpartiet.

”Just nu pratar alla om samhällsfrågor.”

Precis så känns det. Och egentligen är det nog inte så konstigt.

För vi lever i en ny tid, där politik och värderingar spelar större roll än på väldigt
länge.

Där kriminaliteten kopplar greppet om viktiga delar av vårt samhälle. Där våldet
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är så närvarande. Så rått. Nu senast i veckan, där tre unga människor sköts ihjäl
på en frisörsalong i Uppsala.

Men också en tid där världsordningen på kort tid förändrats.

Där det vi trodde var gemensamma internationella sanningar – värnandet av
frihandeln, viljan till respektfullt samarbete, respekten för demokratins
institutioner – där allt detta plötsligt skakar.

En tid där förutsättningarna för företagen bokstavligt talat förändras från en
dag till den andra, ibland till och med från början till slutet av samma dag.
Vilket slår stenhårt mot investeringarna, jobben och tillväxten.

En tid där lögnen och respektlösheten till och med nästlat sig in i
världspolitiken.

Där fria medier attackeras. Där respekten för HBTQI-personers rättigheter, och
för kvinnors rätt till sina egna kroppar, världen över, ogenerat kastas över ända.

Där själva grunden för ett värdigt demokratiskt samtal, att vi visar varandra och
varandras olikheter respekt, utmanas. Där till och med det politiska samtalet
infekteras av oacceptabla sätt att uttrycka sig om medmänniskor.

Idag, 2025.

Det kan självfallet aldrig, aldrig accepteras.

Vi är i en tid där klimatförändringarnas effekter syns tydligare för varje dag.
Men där många som har makt ändå vägrar ta ansvar.

En tid där länder inte längre kan vara säkra på vem som är vän och vem som är
fiende. Där våra liberala värderingars största fiender nu finns alldeles nära oss.

I den tiden behöver var och en som gör anspråk på att vara med och leda Sverige
stå tryggt i sina värderingar, och stå upp för dem.

Det kommer vi i Centerpartiet göra.
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Och när vi gör det, då kommer fler få upp ögonen för oss.

För när Socialdemokraterna girar kraftigt åt vänster inför S-kongressen i maj.
När Moderaterna sedan länge valt att göra regeringen fullständigt beroende av
Sverigedemokraterna långt där ute på högerkanten. Då ska Centerpartiet
erbjuda ett tydligt grönt liberalt alternativ i centrum av svensk politik.

Därför att det är vi. Och därför att många nu längtar efter en politisk kraft som
gör just det.

Som fokuserar mer på det som enar än det som splittrar.

Som har förmågan att bygga broar och skapa lösningar som håller också över
tid.

Som förstår att politikens viktigaste uppgift är att erbjuda den långsiktighet och
stabilitet som näringslivet och samhället behöver.

När vi gör det, då kommer fler se värdet av en stark grön, liberal kraft i centrum
av politiken.

Och när det händer, när fler väljare - och kanske också fler partier - börjar närma
sig oss, då ska vi inte peka finger och säga ”Vad var det vi sa?”

Då ska vi säga; ”Välkomna. Låt oss göra jobbet, tillsammans!”

Nu är tid för oss i Centerpartiet att samla oss.

Alltför länge har vi låtit andra styra vår dagordning.

Alltför länge har vi låtit andra tro att vår viktigaste fråga är vilka vi inte vill
samarbeta eller sitta i regering med. Det är förstås en berättigad fråga, och som
jag sa redan på presskonferensen med valberedningen: jag har hittills inte mött
en enda centerpartist som på allvar tycker att vi ska förändra vårt
förhållningssätt till Sverigedemokraterna. Vår rörelse är tydlig – Centerpartiet
ska inte söka ett organiserat samarbete med Sverigedemokraterna. Vår linje
ligger fast.
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Men samtidigt; vilka vi inte kommer samarbeta eller sitta i regering med är
faktiskt inte vår viktigaste politiska fråga.

Alltför länge har vi låtit kommentatorernas förkärlek för att diskutera hur
Sverige ska styras nästa mandatperiod stå i vägen för vår förmåga att tydliggöra
vår politik för väljarna, här och nu.

Det ska vi ändra på.

Vår uppgift det är att samlas som ett lag, och jobba som ett lag.

Att prata mer om vad vi vill åstadkomma, och söka starkt stöd för det.

Kalla det gärna en nystart för Centerpartiet, som jag kommer leda. Men själva
jobbet det gör vi tillsammans.

Så bygger vi Centerpartiet som en stark grön, liberal kraft i politiken.

Ett parti med fötterna på jorden, och gott självförtroende.

Som med kärlek till vår bygd och vårt land är med och tar ansvar för Sverige.

Som trygga i vår politik söker så starkt stöd som möjligt, och formar de
samarbeten som uppgiften, nutiden och framtiden kräver.

Vi står för den långsiktighet, stabilitet och framtidstro som Sverige så väl
behöver!

Sverige behöver ett starkt Centerparti.

För politik handlar ju om att ha en idé, och få så starkt väljarstöd man bara kan
för den. Det ska vi få.

För stärkt försörjningstrygghet, och ökad motståndskraft.

För en effektiv klimatpolitik, och en grön omställning som bygger på
utvecklingens kraft.
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För fler jobb, och fler växande företag.

För framtidstro i alla skolor.

Där vi tar vara på kraften i hela vårt land.

Där börjar vi. I hur Sverige ser ut. I våra verkliga samhällsutmaningar. I det
politiska uppdraget. Och med det som grund är vi med och tar ansvar för
Sverige i en turbulent tid.

Det är politikens kärna.

Vi i Centerpartiet, vi vet vilka vi är. Vi är en grön liberal kraft i centrum av
svensk politik, som varje dag är med och gör Sverige till ett bättre land att leva i.
Kommunalt. Regionalt. Nationellt. I Bryssel.

Vår uppgift, er uppgift, varenda en av de kommande 497 dagarna – hela vägen
fram till valdagen 2026 - det är göra mesta möjliga här och nu av det väljarstöd vi
redan har, och att samla ännu starkare stöd för vår politik framåt, så att vi efter
valet kan göra ännu mer skillnad för Sverige.

Ju starkare vi blir, desto bättre för jobben, företagen, klimatet, trygghet och hela
landet.

Det ska vi framåt lägga all vår kraft på!

Jag började med att berätta om medarbetarna på RISE.
Ni vet, de som åkte till Paris för att diskutera om vi ska förändra hur vi
definierar tiden.

Nu är tid för Centerpartiet och Sverige att förändras.

För vår tid är nu.

Det är en tid för framtidstro, och en tid för alla oss som är beredda att ge av vår
tid för att forma Sveriges framtid tillsammans.

Så till dig som ger Sverige en sekund. Förlossningsläkaren i sjukhussalen som
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fattar ett avgörande beslut som räddar ett liv och startar ett annat.

Till dig som ger Sverige en minut. Läraren som stannar upp i korridoren och ser
det där barnet som verkligen behöver bli sett. För att du vet att en enda minut
kan göra så stor skillnad.

Till dig som ger Sverige en timme. Du som jobbar i äldreomsorgen eller
hemtjänsten och där just den timmen du ger, dag efter dag, särskilt där husen
ligger lite glest, kan vara den enda sociala kontakten en människa som varit med
och byggt vårt land får den dagen.

Till dig som ger Sverige din dag. Du som går till jobbet. Varenda dag. Idag och
imorgon. Vi vill jobba tillsammans med dig.

Till dig som ger Sverige en vecka, kanske i repövningen med Hemvärnet. Du
som tror på vårt land, och där vårt land tror på dig.

Till dig som ger Sverige ett år. Lantbrukaren som sår, brukar, skördar. Som
möter varje år som att det var nytt, fastän åren avlöst varandra i tusentals år.
Som följer solen och regnmolnen med samma nyfikenhet. Låt oss få blicka mot
framtiden tillsammans med dig.

Till dig som ger Sverige ett decennium, kanske dina allra bästa år. Som tar en idé
och gör den till ett företag som tar gröna lösningar ut i världen. Vi vill bygga en
grön framtid med dig.

Till alla er som ger Sverige hela ert liv. Där sekunder, minuter, timmar, dagar,
veckor, år vävs samman - till ett helt liv. I Sverige, för Sverige, med Sverige. Som
är med och skapar allt det fantastiska vårt land är, och kan bli.

Tack för att ni ger Sverige er tid.

För vi har framtiden i varandras händer.

Så tryck din gamla morfars hand och känn att den fortfarande har kraft att
bidra.

Skaka nyfiket hand med en främling.
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Ta barnen i ena handen och var med och gör Sverige till ett bättre land med den
andra.

För det vi kommer vara mest stolta över, det ligger framför oss.
Sveriges allra bästa dag, det kommer vara imorgon.

Centervänner; det är dags att få jobbet gjort! 

Tack!

Källa

<div>Manuskript hämtat från centerpartiet.se (2025-05-04)</div>

Taggar

2020-tal, 2025, Centerpartiet, Installationstal, Kvinna, Politiska tal

URI
https://www.svenskatal.se/tale/anna-karin-hatt-installationstal-som-nyvald-partiledare

775

780

785

790

795

800

805

https://www.svenskatal.se/tale/anna-karin-hatt-installationstal-som-nyvald-partiledare

